



THE ONLY GLOBAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS



29-30 May 2009  
29-30 mai 2009

STOCKHOLM

Sweden

#### M&A UPDATE

A seminar on current developments in the M&A market, M&A in Life Sciences and the importance of securing post closing obligations

MISE À JOUR DANS LES FUSIONS ET ACQUISITIONS – Un séminaire sur les développements actuels du marché des fusions et acquisitions, dans les sciences de la vie et l'importance des obligations « Post Closing »



Photo: Preben Kristensen / Stockholm Visitors Board

With the support of / Avec le soutien de:

*Wiersholm*

VINGE

LINDAHL

ASSOCIATION INTERNATIONALE DES JEUNES AVOCATS – INTERNATIONAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS

The AIJA Corporate Acquisition and Joint Ventures Commission is pleased to invite you to a seminar on recent developments in M&A.

This two-day seminar and its particularly strong line-up of speakers will offer an unique opportunity for lawyers interested and specialising in M&A to update and improve their expertise and to further develop relationships with colleagues from other firms and countries.

The organising committee has put together a varied seminar programme which is intended to explore the subject of M&A in greater depth. The first section of the programme will address recent developments in M&A with a particular focus on the current market situation and include a comparative analysis between the common law and civil law approaches to reducing risk in SPA drafting. The second part of the programme will focus on a rapidly growing and challenging business area, Life Sciences, and examine in what ways M&A is different in this industry. Finally, in the light of the current financial crisis, the programme will investigate the importance of securing the seller's post closing obligations and the various options that may exist in this regard.

The program features speakers from highly respected business law firms, such as Allen & Overy, Reed Smith, Lindahl, Vinge and Wiersholm, as well as prominent speakers from the industry, such as Merck KGaA, Handelsbanken, Marsh, IPEG Consultancy and Öhrlings PricewaterhouseCoopers.



The social part of the program will include a cocktail reception on Thursday, 28 May for those arriving early. On Friday evening, we will discover the islands and skerries of Stockholm by boat and enjoy dinner in the beautiful Stockholm archipelago. A post seminar dinner will also be arranged on Saturday, 30 May, for those staying until Sunday.

A visit to Stockholm offers an opportunity to see one of the world's most beautiful capitals. Built on fourteen islands around one of Europe's largest and best-preserved mediaeval city centres, the Swedish capital is superbly positioned, with stunning and extremely varied scenery in every direction.

# Introduction





L'Association Internationale des Jeunes Avocats des Acquisitions et la Commission de joint-ventures est heureuse de vous inviter à un séminaire sur les développements récents dans le domaine des fusions et acquisitions.

Ce séminaire de deux jours et son programme d'orateurs particulièrement solide sera une occasion unique pour les avocats intéressés et se spécialisant dans le domaine des fusions et acquisitions de mettre à jour leur compétence et d'approfondir leurs relations avec les collègues d'autres cabinets et pays.

Le comité d'organisation a mis sur pied un programme de séminaire varié destiné à analyser le sujet sur les fusions et acquisitions de manière plus approfondie. La première section du programme soulèvera les développements récents dans le domaine des fusions et acquisitions, avec un intérêt particulier sur la situation du marché actuelle et comprendra une analyse comparative entre les approches du droit commun et celles du droit civil afin de réduire les risques de contrats de cession d'actions. La seconde partie du programme aura accès sur les domaines d'affaires relevant un défit et en croissance rapide, les sciences de la vie, et examinera de quelles manières les fusions et les acquisitions sont différentes dans cette industrie.

Enfin, en tenant compte de la crise financière actuelle, le programme étudiera l'importance de garantir les obligations de « post closing » du vendeur et les options diverses pouvant exister à cet égard.

Dans le programme figurent des orateurs de cabinets d'avocats du droit des sociétés les plus respectés tels que Allen & Overy, Reed Smith, Lindahl, Vinge et Wiersholm, ainsi que des orateurs proéminents de l'industrie tels que Merck KGaA, Handelsbanken, Marsh, IPEG Consultancy et Öhrlings PricewaterhouseCoopers.

La partie sociale du programme comprendra un cocktail le jeudi 28 mai pour ceux qui arrivent tôt. Le vendredi soir, nous découvrirons les îles et les îlots de Stockholm en bateau et dînerons dans le superbe archipel de Stockholm. Un dîner après le séminaire sera également organisé le samedi 30 mai pour ceux qui restent jusqu'au dimanche.

Une visite de Stockholm est l'occasion de voir l'une des plus belles capitales au monde. Construite sur quatorze îles, autour d'une des villes médiévales les mieux préservées en Europe, la capitale suédoise est magnifiquement située, avec un paysage splendide et extrêmement varié où que l'on regarde.





# Programme

## Thursday, 28 May 2009

Venue: Advokatfirman Lindahl's offices, Sergels Torg 12, 16th floor  
18.30 Registration  
19.00 Cocktails

## Friday, 29 May 2009

Venue: Scandic Hotel Anglais (seminar)/ M/S Gustafsberg VII (evening)

- 8.30 Registration and coffee  
**9.00 Welcome addresses**  
**Duarte Athayde**, AIJA President  
**Per Hedman**, Advokatfirman Lindahl, Stockholm  
**9.10 Latest trends in M&A**  
**Lisa Göransson**, Allen & Overy, London  
**9.50 Current market practice in M&A SPA drafting**  
**Lisa Göransson**, Allen & Overy, London  
**Malin Leffler**, Advokatfirman Vinge, Stockholm  
**10.15 Joint ventures in the current media landscape**  
**Hans Erik Johnsen**, Wiersholm, Mellbye & Bech, Oslo  
  
10.40 Coffee break  
  
**11.10 Due diligence in a new era**  
**Sara Axelsson** and **Jonas Bergström**, Advokatfirman Vinge, Stockholm  
**11.35 The current M&A market from an investment banker's view**  
**Per-Olov Bergström**, Head of Corporate Finance, Handelsbanken Capital Markets, Stockholm  
  
12.00 Lunch at Scandic Hotel Anglais  
  
**13.30 In what ways are Life Sciences M&A different**  
**Nicola Maguire**, Reed Smith, London  
**14.00 Strategic value of IP in M&A**  
**Severin de Wit**, IPEG Consultancy, The Hauge  
**14.45 Securing IP assets – How to buy an IP intensive company**  
**Malcolm Wiberg**, Advokatfirman Lindahl, Stockholm  
  
15.15 Coffee break  
  
**15.45 Securitisation of IP assets in Life Sciences transactions**  
**John Wilkinson**, Reed Smith, London



- 16.15 M&A from the perspective of a pharmaceutical company**  
**Frank Seeber**, Merck KGaA, Darmstadt  
16.45 End of program  
  
19.00 Drinks aboard M/S Gustafsberg VII (Nybrokajen, quay-berth 8. Departure 20.00)  
20.00 Dinner cruise  
23.00 Back at the quay – bar aboard M/S Gustafsberg VII

## Saturday, 30 May 2009

Venue: Scandic Hotel Anglais

- 9.30 The Real Deal: The financial aspects of acquisition agreements, including purchase price adjustments**  
**Nicolay Vold**, Wiersholm, Mellbye & Bech, Oslo  
**10.00 Purchase price mechanisms from an accounting perspective**  
**Michel Eriksson**, Öhrlings PricewaterhouseCoopers, Stockholm  
**10.30 Risk reduction in M&A**  
**Georg von Mangoldt**, Vice President, Private Equity and M&A Practice, Marsh, Frankfurt  
  
11.00 Coffee break  
  
**11.20 The importance of securing post closing obligations**  
**Carl-Olof Bouveng**, Advokatfirman Lindahl, Stockholm  
**11.45 Final remarks**  
**Per Hedman**, Advokatfirman Lindahl, Stockholm  
12.00 End of conference, lunch at Scandic Hotel Anglais  
  
17.00 Optional dinner at restaurant Grill (Drottninggatan 89)  
Requires separate registration – see registration form for details.



Photo: Alexander Dokukin / Stockholm Visitors Board

# Programme

## Judi 28 mai 2009

Lieu: Bureaux du cabinet d'avocats Lindahl, Sergels Torg 12, 16<sup>e</sup> étage

18.30 Inscriptions  
19.00 Cocktails

## Vendredi 29 mai 2009

Lieu: Scandic Hotel Anglais (séminaire)/ M/S Gustafsberg VII (soirée)

8.30 Inscriptions et café

### 9.00 Discours de bienvenue

**M. Duarte Athayde**, Président AIJA

**M. Per Hedman**, cabinet d'avocats Lindahl, Stockholm

### 9.10 Dernières tendances dans le domaine des fusions et acquisitions

**Mme Lisa Göransson**, Allen & Overy, Londres

### 9.50 Pratique actuelle du marché des contrats de cession d'actions des fusions et acquisitions

**Mme Lisa Göransson**, Allen & Overy, Londres

**Mme Malin Leffler**, cabinet d'avocats Vinge, Stockholm

### 10.15 Joint ventures dans le paysage médiatique

**M. Hans Erik Johnsen**, Wiersholm, Mellbye & Bech, Oslo

10.40 Pause-café

### 11.10 Due Diligence dans une nouvelle ère

**Mme Sara Axelsson** et **M. Jonas Bergström**, cabinet d'avocats Vinge, Stockholm

### 11.35 Le marché actuel des fusions et acquisitions de l'aspect d'une banque d'investissement

**M. Per-Olov Bergström**, Directeur Corporate Finance, Handelsbanken Capital Markets, Stockholm

12.00 Déjeuner au Scandic Hotel Anglais

### 13.30 De quelles manières les fusions et les acquisitions en matière des sciences de la vie sont-elles différentes

**Mme Nicola Maguire**, Reed Smith, Londres

### 14.00 Valeur stratégique de la propriété intellectuelle dans le domaine des fusions et acquisitions

**M. Severin de Wit**, IPEG Consultancy, La Haye

### 14.45 Assurer les biens dans le domaine de la propriété intellectuelle – Comment acheter une société de propriété intellectuelle intensive

**M. Malcolm Wiberg**, cabinet d'avocats Lindahl, Stockholm

15.15 Pause-café

### 15.45 La titrisation des actifs de propriété intellectuelle dans les transactions des sciences de la vie

**M. John Wilkinson**, Reed Smith, Londres

### 16.15 Fusions & Acquisitions de la perspective d'une société pharmaceutique

**M. Frank Seeber**, Merck KGaA, Darmstadt

16.45 Fin du programme

19.00 Apéritif à bord de M/S Gustafsberg VII (Nybrokajen, quai et numéro d'emplacement 8. Départ à 20h00)

20.00 Croisière dînatoire

23.00 Retour au quai – bar à bord du M/S Gustafsberg VII

## Samedi 30 mai 2009

Lieu: Scandic Hotel Anglais

### 9.30 La véritable transaction: les aspects financiers des accords d'acquisition, y compris les ajustements de prix d'achat

**M. Nicolay Vold**, Wiersholm, Mellbye & Bech, Oslo

### 10.00 Mécanismes sur les prix de fusions d'une perspective comptable

**M. Michel Eriksson**, Öhrlings PricewaterhouseCoopers, Stockholm

### 10.30 Risque de réduction dans le domaine des fusions et acquisitions

**M. Georg von Mangoldt**, Vice Président, Private Equity et pratique fusions et acquisitions, Marsh, Francfort

11.00 Pause-café

### 11.20 L'importance de garantir les obligations de "post closing"

**M. Carl-Olof Bouveng**, cabinet d'avocats Lindahl, Stockholm

### 11.45 Remarques finales

**M. Per Hedman**, cabinet d'avocats Lindahl, Stockholm

12.00 Fin de la conférence, déjeuner au Scandic Hotel Anglais

17.00 Dîner en option au restaurant Grill (Drottninggatan 89)

Nécessite une inscription séparée – voir le bulletin d'inscription pour les détails.

# Administration

## Venue of the Seminar

Scandic Hotel Anglais – Humlegårdsgatan 23 – 102 44 Stockholm – Sweden – Tel: +46 (0)8 517 340 00 – Fax: +46 (0)8 517 340 11 – E-mail: anglais@scandichotels.com – Web: www.scandichotels.com

## Language – Number of Participants – Cancellation

The Seminar will be held in English without simultaneous translation. The number of participants is limited. Enrolment takes place on a first-come, first-served basis. The organisers reserve the right to cancel or modify the Seminar. In the event of cancellation by a participant, no money can be refunded. A participant, who cannot attend, may send a substitute participant.

Registration Fees	<= 22.04.2009	> 22.04.2009
Speaker	EUR 480	EUR 480
AIJA Member - < 35	EUR 480	EUR 610
AIJA Member - >= 35	EUR 530	EUR 610
Non AIJA Member	EUR 610	EUR 680
Accompanying person	EUR 140	EUR 140
<i>optional:</i>		
Saturday dinner	EUR 100	EUR 100

The registration fee includes attendance at the seminar, documentation, coffee breaks, lunch on Friday and Saturday, the welcoming cocktail on Thursday and a three course dinner aboard M/S Gustafsberg VII on Friday evening.

The accompanying persons' fee includes welcoming cocktail on Thursday and a three course dinner aboard M/S Gustafsberg VII on Friday evening.

Registration will only be effective after payment.

## Optional dinner, Saturday evening

The optional dinner on Saturday evening is open for both participants of the seminar and accompanying persons, but requires a separate registration.

The cost of EUR 100 will be added to the registration fee.

Payment should be transferred in EUR with no cost to the organisers to the following account:

IBAN LU77 0030 6270 3965 0000 – BIC BGLLLULL  
BGL – Agence Royale Monterey, 27, avenue Monterey, L-2951  
Luxembourg  
Ref: AIJA “Stockholm”

Accommodation is not included in the registration fee. A limited number of rooms has been reserved at special rates at the hotel conditions indicated below. These rooms will be held only until **27 April 2009**.

## Scandic Hotel Anglais

Humlegårdsgatan 23, Stockholm  
Tel: +46 (0)8 517 340 00 – anglais@scandichotels.com  
www.scandichotels.com

Single Room: SEK 2500 - Double Room: SEK 2600  
Rates are per night, per room and including taxes and breakfast.  
Reservations at the Scandic Hotel Anglais must be made on the enclosed form.

Any cancellation/amendment to your booking should be made in writing to JLC (office@judylaneconsulting.com). Cancellations received after 21 May will be charged the full stay to the credit number provided as the guarantee.

## Crystal Plaza Hotel

Birger Jarlsgatan 35, Stockholm  
Tel: +46 (0)8 406 88 00 – info@crystalplazahotel.se  
www.excellencehotels.se/crystalplaza/  
Single Room: SEK 1750 (28 May)/SEK 1500 (29-30 May).

Rates are per night, per room and including taxes and breakfast.  
To book one of the reserved rooms at this hotel please contact the hotel directly and state the reservation number: **091837**

Dress code: Business (working sessions) and smart casual (evening program).

## Lieu du séminaire

Scandic Hotel Anglais – Humlegårdsgatan 23 – 102 44 Stockholm Suède – Tel: +46 (0)8 517 340 00 – Fax: +46 (0)8 517 340 11 – E-mail: anglais@scandichotels.com – Web: www.scandichotels.com

## Langue – Nombre de participants – Annulation

Le séminaire se déroulera en anglais sans traduction simultanée. Le nombre de participants est limité. L'inscription est effectuée par ordre chronologique. Les organisateurs se réservent le droit d'annuler ou de modifier le séminaire. En cas d'annulation par le participant, aucun remboursement n'est prévu. Tout participant empêché pourra se faire remplacer.

Frais d'inscription	<= 22.04.2009	> 22.04.2009
Orateur	EUR 480	EUR 480
Membre AIJA - < 35	EUR 480	EUR 610
Membre AIJA - >= 35	EUR 530	EUR 610
Non Membre AIJA	EUR 610	EUR 680
Accompagnant	EUR 140	EUR 140
<i>Facultatif:</i>		
Dîner du samedi	EUR 100	EUR 100

Les frais d'inscription comprennent la participation aux travaux scientifiques du séminaire, la documentation, les pauses-café, les déjeuners le vendredi et samedi, le cocktail de bienvenue le jeudi ainsi qu'un dîner de trois plats à bord du bateau Gustafsberg VII le vendredi soir. Les frais d'inscription des accompagnants comprennent le cocktail de bienvenue le jeudi et un dîner de trois plats le vendredi soir. L'inscription ne sera enregistrée qu'après paiement.

## Dîner facultatif, le samedi soir

Le dîner du samedi soir est facultatif et il s'adresse aussi bien aux participants de la réunion qu'aux accompagnants mais nécessite une inscription séparée.

Le coût de EUR 100 sera ajouté aux frais d'inscription.

Le paiement doit être effectué en EUR, sans frais pour les organisateurs, au compte suivant:

IBAN LU77 0030 6270 3965 0000 – BIC BGLLLULL  
BGL – Agence Royale Monterey, 27, avenue Monterey, L-2951  
Luxembourg  
Ref: AIJA “Stockholm”

Hôtel: L'hébergement n'est pas compris dans les frais d'inscription. Les hôtels repris ci-dessous offrent des prix spéciaux aux participants au séminaire et aux accompagnants avant la **27 Avril 2009**.

## Scandic Hotel Anglais

Humlegårdsgatan 23, Stockholm  
Tel: +46 (0)8 517 340 00 – anglais@scandichotels.com  
www.scandichotels.com

Chambre simple: SEK 2500 – Chambre double: SEK 2600  
Les prix sont par nuit, par chambre et comprennent les taxes et le petit déjeuner.

Les réservations au Scandic Hotel Anglais doivent se faire sur le formulaire ci-joint.

Toute annulation/changement de réservation devra se faire par écrit à JLC (office@judylaneconsulting.com). Les annulations reçues après le 21 mai seront facturées comme un séjour complet et la somme en sera débitée de la carte donnée en garantie.

## Crystal Plaza Hotel

Birger Jarlsgatan 35, Stockholm  
Tel: +46 (0)8 406 88 00 – info@crystalplazahotel.se  
www.excellencehotels.se/crystalplaza/

Chambre simple: SEK 1750 (28 mai)/SEK 1500 (29-30 mai)  
Les prix sont par nuit, par chambre et comprennent les taxes et le petit déjeuner.

Pour réserver une des chambres réservées à cet hôtel, merci de contacter directement l'hôtel et d'indiquer le numéro de réservation: **091837**

Tenue vestimentaire: tenue de ville (séances de travail) et décontractée chic (programme du soir).

# REGISTRATION FORM – BULLETIN D'INSCRIPTION

Stockholm 29-30 May 2009



THE ONLY GLOBAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS

To be returned before **22.04.2009** to / A retourner avant le **22.04.2009** à: **Association Internationale des Jeunes Avocats – avenue Louis Lepoutre 59/20 – BE – 1050 Bruxelles – Belgium – Fax +32-2-347.55.22. Or register online at [www.aija.org](http://www.aija.org) / enregistrez-vous en ligne sur [www.aija.org](http://www.aija.org)**

Name / Nom .....

Law firm / Cabinet .....

Address / Adresse .....

Zip Code / Code Postal ..... City / Ville .....

Tel. / Tél. .... Fax: .....

E-mail ..... Website / Site web: .....

Date of birth / Date de naissance ..... Gender / sexe: M  F

Accompanying person(s) / Accompagnant(s) .....

First AIJA Event? / Premier événement AIJA?  Yes / Oui  No / Non

Delegate / Participant ..... Acc. pers. ....

Registration Fees – Frais d'inscription	<= 22.04.2009	> 22.04.2009	
<input type="checkbox"/> Speaker / Orateur	EUR 480	EUR 480	EUR .....
<input type="checkbox"/> Membre AIJA - < 35	EUR 480	EUR 610	EUR .....
<input type="checkbox"/> Membre AIJA - >= 35	EUR 530	EUR 610	EUR .....
<input type="checkbox"/> Non membre AIJA	EUR 610	EUR 680	EUR .....
<input type="checkbox"/> Accompagnant / Accompanying person	EUR 140	EUR 140	EUR .....
Optional / Facultatif			
<input type="checkbox"/> Saturday Dinner / Dîner du samedi	EUR 100	EUR 100	EUR .....
<input type="checkbox"/> Saturday Dinner / Accompanying person	EUR 100	EUR 100	EUR .....
<input type="checkbox"/> Dîner du samedi / Accompagnant			EUR .....
<input type="checkbox"/> Donation SOS Avocats			EUR .....
<input type="checkbox"/> Donation to Scholarship Fund			EUR .....
<b>TOTAL</b>			<b>EUR .....</b>

I attach proof of payment by bank transfer to account no. The payee is not liable for any charges. / Je joins une copie de l'ordre de transfert (sans frais pour le bénéficiaire) au compte N°  
**IBAN LU77 0030 6270 3965 0000 – BIC BGLLULL – BGL - Agence Royale Monterey, 27, avenue Monterey, L-2951 Luxembourg – Ref: AIJA "Stockholm" NO CHEQUES – LES CHÈQUES NE SONT PAS ACCEPTÉS**

## PAYMENT/PAIEMENT VISA/MASTERCARD

I authorise AIJA to debit my credit card (Visa/Mastercard/) of the amount of ..... EUR  
 (+ 20 EUR for bank costs/registration)

J'autorise l'AIJA à débiter ma carte de crédit (Visa/Mastercard/) du montant de ..... EUR  
 (+ 20 EUR de frais bancaires par inscription)

Credit card Number / Numéro carte de crédit: .....

Exp. Date / Date d'expiration: .....

Security Code / Code de sécurité: .....

(3 last digits, printed at the back of your credit card under the signature panel - les 3 derniers chiffres qui sont imprimés au verso du support de la carte de crédit dans la case de signature). In the event of cancellation by a participant, no money can be refunded. A participant, who cannot attend, may send a substitute participant. En cas d'annulation par le participant, aucun remboursement n'est prévu. Tout participant empêché pourra se faire remplacer.

## ACCOMMODATION/HÔTEL

**Scandic Hotel Anglais** Please refer to the hotel information in the programme before completing this section / Veuillez-vous référer à la section Hôtel du programme. Date of arrival / Date d'arrivée .....

Date of departure / Date de départ ..... Please indicate room category required / indiquez le type

de chambre désiré  Single room / Chambre simple SEK 2500  Double Room / Chambre double SEK 2600

Reservations cannot be made without a valid credit card number (Visa, MasterCard, AMEX accepted) /

Les réservations ne peuvent être garanties sans un numéro de carte de crédit valable (Visa, MasterCard, AMEX)

Type of card / type de carte: .....

Name on Card / Nom du porteur ..... Exp. Date: .....

Credit card Number: ..... Security Code: .....

By completing this accommodation form, you enter into an agreement with the hotel regarding credit card guarantees, cancellation/no-show terms and conditions and room rates. Neither AIJA nor Judy Lane Consulting accept responsibility for hotel accommodation disputes between a delegate and a hotel. / En complétant ce bulletin de réservation d'hôtel, vous acceptez les conditions de l'hôtel concernant les garanties, les annulations / non-présentations ainsi que le coût de la chambre. Ni l'AIJA ni Judy Lane Consulting n'accepteront de responsabilités dans un conflit engagé entre un participant et un hôtel.

**Crystal Plaza Hotel** To book one of the reserved rooms at this hotel **please contact the hotel directly** and state the reservation number: **091837** / Pour réserver une des chambres réservées à cet hôtel, **merci de contacter directement l'hôtel** et d'indiquer le numéro de réservation: **091837**

full authorisation to print my details on the list of participants / autorisation données complètes sur liste participants Y/N O/N  
 full authorisation do forward my details to a sponsor / autorisation donnée à un sponsor Y/N O/N

Date ..... Signature .....



## ORGANIZING COMMITTEE COMITÉ D'ORGANISATION

### HEDMAN, Per

AIJA National representative, Sweden

Advokatfirman Lindahl

Tel: +46 (0)8 463 39 21

Fax: +46 (0)8 611 48 50

E-mail: [per.hedman@lindahl.se](mailto:per.hedman@lindahl.se)

### LINDSTEDT COATES, Anna

Advokatfirman Lindahl

Tel: +46 (0)8 670 58 31

Fax: +46 (0)8 667 73 80

E-mail: [anna.lindstedt.coates@lindahl.se](mailto:anna.lindstedt.coates@lindahl.se)

### HALLQUISTH, Mark

Advokatfirman Lindahl

Tel: +46 (0)8 670 58 89

Fax: +46 (0)8 667 73 80

E-mail: [mark.hallquisth@lindahl.se](mailto:mark.hallquisth@lindahl.se)

L'AIJA EST LA SEULE ASSOCIATION MONDIALE CONSACRÉE AUX AVOCATS ET JURISTES D'ENTREPRISES DE MOINS DE 45 ANS. A TRAVERS UN LARGE CHOIX DE RÉUNIONS, SÉMINAIRES, COURS DE DROIT ET PLAIDOYER, L'AIJA ENCOURAGE LA COLLABORATION ET L'AMITIÉ ENTRE LES JEUNES QUI FONT CARRIÈRE DANS LES PROFESSIONS JURIDIQUES DANS LE MONDE ENTIER.

INTRIGUÉ PAR LES PROBLÈMES QUI TOUCHENT AU DROIT INTERNATIONAL? INTÉRESSÉ PAR LA CRÉATION D'UN CABINET INTERNATIONAL? ENTHOUSIASTE À L'IDÉE DE NE PAS SEULEMENT FAIRE PARTIE D'UN RÉSEAU DE MILLIERS D'AVOCATS OU DE JURISTES DÉMARRANT LEUR CARRIÈRE DANS LE MONDE ENTIER, MAIS DE FAIRE UN PETIT EFFORT POUR DEVENIR LEUR AMI? ATTIRÉ PAR DES SÉMINAIRES DONNÉS PAR DES PROFESSIONNELS ENTHOUSIASTES QUI PARTAGENT LEURS IDÉES ET VOUS FONT PARTICIPER AUX DISCUSSIONS SUR LES DERNIERS DÉVELOPPEMENTS EN DROIT DES AFFAIRES? L'AIJA EST VOTRE ASSOCIATION.

L'AIJA DONNE AUX PROFESSIONNELS DU DROIT UNE EXCELLENTE OPPORTUNITÉ DE CONTRIBUER DANS UN ENVIRONNEMENT INTERNATIONAL, AUX SUJETS IMPORTANTS QUI CONCERNENT LA PROFESSION. AU SEIN DE L'AIJA, AVOCATS ET JURISTES D'ENTREPRISES PARTAGENT LEURS VUES ET LEURS EXPÉRIENCES AVEC D'AUTRES COLLÈGUES DE PAR LE MONDE ET AMÉLIORENT LEURS APTITUDES PROFESSIONNELLES. NOUS NE METTONS PAS SEULEMENT L'ACCENT SUR LES COMPÉTENCES LÉGALES MAIS AUSSI SUR DES ASPECTS TELLES QUE LA NÉGOCIATION, LA CAPACITÉ DE GESTION ET L'APTITUDE À TRAVAILLER DANS UN ENVIRONNEMENT MULTICULTUREL, QUI SONT TOUT AUSSI IMPORTANTS POUR LE DÉVELOPPEMENT PROFESSIONNEL DE NOS MEMBRES, ET QUI CONSTITUENT DES COMPÉTENCES PRIMORDIALES, QUE L'AVOCAT DU 21ÈME SIÈCLE DOIT POUVOIR GÉRER. EN REJOIGNANT L'AIJA VOUS BÉNÉFICIEREZ DES IDÉES DE VOS COLLÈGUES ET DE DISCUSSIONS AVEC EUX SUR UN PIED D'ÉGALITÉ. NOUS NE DONNONS PAS DE COURS — NOUS "PARTAGEONS, APPRENONS ET PROFITONS".

TOUT EN DÉFENDANT CES PRINCIPES QUI FORMENT UNE PART ESSENTIELLE DES PROFESSIONS JURIDIQUES DE PAR LE MONDE, L'AIJA EST AUSSI UN ARDENT DÉFENSEUR DES DROITS DE L'HOMME ET DE LA RESPONSABILITÉ SOCIALE DES PROFESSIONS JURIDIQUES.

AIJA IS THE ONLY GLOBAL ASSOCIATION DEVOTED TO LAWYERS AND INHOUSE COUNSEL AGED 45 AND UNDER. AIJA, THROUGH A WIDE RANGE OF MEETINGS, SEMINARS, LAW COURSES AND ADVOCACY, PROMOTES PROFESSIONAL COOPERATION AND FRIENDSHIP AMONG YOUNG, CAREER BUILDING LEGAL PROFESSIONALS AROUND THE WORLD.

INTRIGUED BY ISSUES ON THE CUTTING EDGE OF INTERNATIONAL LAW? INTERESTED TO BUILD AN INTERNATIONAL PRACTICE? EAGER NOT ONLY TO BECOME PART OF A NETWORK OF THOUSANDS OF CAREER BUILDING LAWYERS AND INHOUSE COUNSEL FROM ALL OVER THE WORLD BUT ALSO, WITH A LITTLE EFFORT, TO BECOME THEIR FRIENDS? KEEN TO GO TO SEMINARS RUN BY ENTHUSIASTIC PROFESSIONALS WHO WILL SHARE THEIR IDEAS AND INVOLVE YOU IN DISCUSSIONS ON THE LATEST DEVELOPMENTS IN LAW AND BUSINESS? THEN AIJA IS YOUR ASSOCIATION.

AIJA GIVES LEGAL PROFESSIONALS AN EXCELLENT OPPORTUNITY TO CONTRIBUTE TO IMPORTANT TOPICS CONCERNING THE PROFESSION IN AN INTERNATIONAL ENVIRONMENT. WITHIN AIJA, LAWYERS AND INHOUSE COUNSEL CAN SHARE VIEWS AND EXPERIENCES WITH OTHER COLLEAGUES FROM AROUND THE WORLD AND ENHANCE THEIR PROFESSIONAL SKILLS. WE FOCUS NOT ONLY ON LEGAL SKILLS BUT EQUALLY IMPORTANTLY ON CONTRIBUTING TO THE BROADER PROFESSIONAL DEVELOPMENT OF OUR MEMBERS WHICH IS OF PARAMOUNT IMPORTANCE TO THE 21ST CENTURY LAWYER AND INCLUDES NEGOTIATION AND MANAGEMENT SKILLS AND THE ABILITY TO WORK IN A MULTI-CULTURAL ENVIRONMENT. BY JOINING AIJA YOU WILL BENEFIT FROM THE INPUT OF AND DISCUSSIONS WITH COLLEAGUES ON AN EQUAL FOOTING. WE DO NOT "LECTURE" — WE "SHARE, LEARN AND BENEFIT".

DEFENDING THOSE PRINCIPLES, WHICH ARE AN INTRICATE PART OF THE LEGAL PROFESSION WORLDWIDE, AIJA IS ALSO COMMITTED TO THE DEFENCE OF HUMAN RIGHTS AND THE SOCIAL RESPONSIBILITY OF LEGAL PROFESSIONALS.

# Sweden

[ Young lawyers of every country stand together. They intend to defend those principles which are common and which they consider to be indivisible from the notion of justice and law ]

AIJA, Declaration of Athens. Adopted, August 27, 1966.

